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VRAGEN VOOR VRAGENUURTJE PS 30 juni /1 JULI 2011  
                      
 
 
INLEIDING/AANLEIDING 
 
Op 31 mei is er een bestuurlijk overleg met de minister geweest over het MIRT. 
Bij het onderwerp A27 is naar aanleiding van onderzoek door de commissie Nijpels vorig jaar 
door de Tweede Kamer aan de minister opgedragen dat door de verbreding de toekomstige 
aanleg van een nieuwe spoorlijn Breda-Utrecht niet onmogelijk wordt gemaakt. 
Ook in het Algemeen overleg van afgelopen woensdag en de schriftelijk vragen die door 
Kamerleden daaraan voorafgaand zijn gesteld is over dit onderwerp gesproken. 
Graag zouden wij, mede in verband met de aanstaande begrotingsvoorbereidingen, meer 
duidelijkheid van GS willen vragen. 
  
VRAGEN 
  
- Kan de gedeputeerde aangeven of er in de vervolgfase van de MER/Planstudie A27 nog 
steeds rekening wordt gehouden met een toekomstige spoorlijn, of schaart de minister dit 
onder het verder versoberen van de verbreding A27? 
  
- In hoeverre is er naar aanleiding van de bestuurlijke overleggen nu sprake van een 
afspraak tussen de minister en de regio's dat de meerkosten voor rekening van de regio's 
komen, en is er zicht op hoeveel die meerkosten zullen zijn? 
  
- Als de regio's bijdragen in die meerkosten, is de minister dan ook bereid om de aanleg van 
de spoorlijn Breda-Utrecht op termijn te garanderen? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
A.C.J.M. van Vught 
CDA statenfractie 
 
 


